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írásbeli kérdés

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részér e

Helyben

	

Tisztelt Elnök úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján „Megszüntetik-e a
szolgálati járadékosok bérplafonját?” címmel, írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok benyújtani Varga Mihály miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr!

A napokban Ön azt nyilatkozta, hogy hazánk munkaer őhiányán a jövőben azzal
próbálnak segíteni, hogy megpróbálják a nyugdíjasok egy részét visszavezetni a
munkaerőpiacra. Az egykori szolgálati nyugdíjasok, ma már szolgálat i
járandóságosok egy jelentős része szívesen vállalna munkát, ha megszüntetnék az
őket sújtó bérplafont . A jelenlegi jogszabályok szerint, ha munkát vállalnak és a
mindenkori minimálbér másfélszeresénél nagyobb a keresetük, részükre felfüggeszti k
a szolgálati járandóság folyósítását. E korlátozás miatt sokan nem vállalnak munkát ,
vagy a fekete gazdaságban szereznek jövedelem kiegészítést . A jövedelemkorlátozá s
eltörlésével kapcsolatban már több törvénymódosítási indítványom volt ebben a
ciklusban, amelyet elutasítottak a kormánypárti képvisel ők. Hallva az Ön
nyilatkozatát, a fentiekre tekintettel kérdezem Önt ől :

„Megszüntetik-e a szolgálati járadékosok bérplafonját? ”

Tisztelettel várom Miniszter Úr válaszát !

Budapest, 2017. március 9 .

Kónya Péter
országgyűlési képviselő

(független)
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